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AGROKOR I ATC

Afera koja je protresla ceo 
region, i šire, Agrokor, mogla 
bi se preko Apatinskog 
tržnog centra, odnosno 
zelene pijace, preslikati u 
mini izdanju. Naime, kao 
što nikome nije jasno, od 
najvećih ekonomskih i 
inih eksperata, kako je taj 
gigant od Agrokora, postao 
odjednom problem, nije 
jasno ni nama mučenicima, 
neobaveštenim, šta je 
to sa našim ATC-om. 
Te se prodaje, te u stečaju, 
te su stari vlasnici novi 
vlasnici…I  sve tako u 
nedogled. A niko ništa ne 
zna, čak ni dobro obavešteni 
krugovi, ako ih uopšte ima. 
Ma, hajte ljudi, ima ih, samo 
je pitanje “čemu šutnja” 
ili kako smo ranije, onako 
ispijajući pivo na terasama 
Dunava i  splavovima 
govorili- “čemu žurba”.

Ispade, tako mi časti, 
da je ona naša “žurba” 
bila pi…dim u odnosu 
na ovdašnja dešavanja. 
Zato nas ljudi, ondašnji 
i  s a d a š n j i ,  n e m o j t e 
zamajavati. Neka bude i 

kako ne mora biti, ali nas sa 
svojim zaj… ostavite na miru.

Samo da “neobaveštene” 
obavestim da ceo grad 
bruji o toj našoj čuvenoj 
investiciji zelene pijace. 
A zapravo je pitanje, da li 
je ona uopšte “zelena”. A 
mož biti da jeste, jer su i 
dolari, u toj meni najdražoj, 
pastelno zelenoj boji . 
U slučaju ovoga teksta 
vulgarnost je morala doći do 
izražaja, jer sve što se dešava 
je više nego vulgarno. 
Ovo će biti poslednji put da 
pominjem zelenu pijacu. 
Jer, zbilja mi je muka, ali, sve 
nešto mislim, neka ostane 
zabeleženo.

Žao mi samo one “Devojke 
sa krčagom”. Ostade žena 
neudomljena. Niko je ne 
spominje osim Jace. A i 
ona više iz sentimenata 
prema prošlosti slavne 
skulpture nego od istinske 
zabrinutosti.

Ostade tako “Devojka sa 
krčagom” naša po svemu 
s p e c i f i č n a  “ Ko s ov k a 
devojka”. Valjda je i to 
trebalo kada se onako 
pompezno postavljala da 

izrazi naš patriotizam. Ali 
prema “zelenim dolarima”, 
pretpostavljam.

LEPA VEST

Ajde ljudi da se ipak 
m o ž e m o  n e č e m u 
obradovati. Temeljac za 
jaslice je udaren. Eto nas 
ipak, kakvi smo takvi, da 
je neko zalegao da se 
jaslice konačno, izgrade. 
Svaka čast. I to je jedna 
od malobrojnih lepih vesti 
u ovom našem gradiću, 
nekad Pejtonu, za vreme 
pivarskih akcija (istina davno 
potrošenih bez smisla i 
ideja), a sada sredini koja 
ima višak nezaposlenih i 
manjak školovanih.

Zato su jaslice zaista i 
iskreno najlepša vest.

No, ne mogu odoleti, da 
ne prokomentarišem, da 
su jaslice mogle biti davno 
izgrađene, da nije bilo Nika 
i sad već zaboravljenog 
velnes centra.

Drugim rečima, svaka 
konkurencija u kadrovima, 
je poželjna. Niko se ne 
rađa najpametnij i  ako 
nema druge pameti. Jer, 
kako odmeriti pamet, bez 
konkurencije.

POTCENJIVANJE

Najnezahvalniji, i ujedno iz 
mnogih uglova gledano, 
je novinarski posao. Ceo 
život sam u tome ali mojim 
mladim kolegama uopšte 
ne zavidim. Oni prolaze kroz 
baraž koji ja u svojim mladim 
danima nisam imala. Bar ne 

Iz mog ugla

UVODNIK

u toj meri. Putovala sam 
diljem eks Juge i Evrope, 
družila se, imala para i 
za kafanu i za kuću. Kao i 
moje tadašnje kolege, od 
kojih sam nažalost, mnoge 
ispratila na večni put.

A šta imaju danas ovi 
mladi novinari? Nemaju ni 
minimalac, žive od roditelja, 
baba i deda. Lepo im je 
samo što su mladi i što su 
novinari po gradu. Tako bi 
mi, opet, da sam na početku, 
bilo i samoj. Jer, sve što se 
voli, nema cenu.

I p a k ,  z n a m  i z 
višedecenijskog iskustva, da 
nije lako ni profesorima, ni 
lekarima, ali je novinarstvo 
hleb, ne sa dve, već sa više 
kora.

P.S.

Pre nekoliko pročitah 
vest kako je Ministarstvo 
informisanja preporučilo 
lokalnim samoupravama 
da izdvoje najmanje jedan 
odsto iz budžeta za lokalno 
informisanje. Od reči do 
dela dalek je put. Zato držite 
se novinarstva ali gledajte 
malo dalje, zbog sopstvene 
budućnosti. Daleko je od 
nas BBC.

Sofija Pualić Špero
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AKTUELNOSTI

Otvorena nova radna mesta u Apatinu

Rešen dugogodišnji dug apatinskih apoteka

Pored vel ikog broja 
investicija u opštini Apatin, 
a koje su obeležile ovu 
godinu, otvaranje novih 
radnih mesta, kako kažu 
iz lokalne samouprave, 
prioritet je tima ljudi koji 
danas vodi opštinu Apatin. 

Upravo to najteži je zadatak, 
ne samo naše, već i ostalih 
opština i gradova u državi. 
D.O.O Insert,  fabrika 
proizvodnje obuće iz 
Rume, odlučila je da u 
Apatinu otvori novu radnu 
jedinicu.

- Ova fabrika postoji od 
2004. godine i izuzetno 
dobro posluje. Obuća 
koju mi  proizvodimo 
vrhunskog je kvaliteta i 
namenjena je isključivo 
za izvoz.  Otvaranjem 
radne jedinice u Apatinu, 
uposlili smo 75 ljudi, a 
plan je da već početkom 
iduće godine taj broj 

U Domu zdravlja u Apatinu 
održana je konferencija 
za novinare povodom 
rešenja dugogodišnjeg 
problema i dugovanja 
koje je ova ustanova imala 
zbog apoteka. U pitanju 
je 5 apoteka, 4 u selima 
i jedna u samom gradu 
Apatinu. Ukupan dug koji 
je lokalna samouprava 
zatekla od prethodne 
vlasti iznosio je preko 55 
miliona dinara, a od Branke 
Bajić, pomoćnika direktora 
Doma zdravlja, saznajemo 
da je najzad pronađeno 
rešenje i da su postignuti 
najbolji mogući uslovi, 
kako za samu opštinu 
Apatin i Dom zdravlja, 
tako i za sve zaposlene u 
apotekama.

- Zatekli smo izuzetno loše 
stanje u apotekama što 
se tiče dugovanja. Dug je 
iznosio 55 miliona i 600 
hiljada dinara. Apotekari su 
svi bili neugovoreni radnici, 
finansirali su se iz sopstvene 

zarade. Ono što 
je prvo urađeno, 
u aprilu mesecu 
ove godine , 
napravljen je 
d o g ovo r  s a 
d o b av l j a č e m 
k o m e  s m o 
najviše dugovali. 
D o g o v o r e n 
je reprogram 
za narednih 

48 meseci .  Lokalna 
samouprava je stala iza 
toga i oni će svakog meseca 
da uplaćuju rate. Nakon 
toga, zajedno smo došli do 
zaključka da je nabolje da 
izdamo apoteke u zakup, 
a prihodima od izdavanja 
olakšaćemo deo duga. 
Potpisali smo ugovor na 10 
godina sa ,,Galenfarmom’’ 
iz Beograda, s tim da su 
uslovi ugovora takvi da 
zakupac mora da zadrži, 
pored apoteke u Apatinu, i 
sve četiri apoteke u selima, 
sve one moraju da rade u 
istoj delatnosti. U periodu 
dok traje ugovor, ne može 

doći do zatvaranja ni jedne 
od apoteka i svi radnici koji 
su tamo zaposleni moraju 
se preuzeti, uz kompletan 
kolektivni ugovor koji su 
imali sa Domom zdravlja. 
U narednom periodu, 
osim što smo im osigurali 
radna mesta, rešili smo i 
pitanje plata zaposlenih, a 
Dom zdravlja Apatin neće 
više nikad biti u problemu 
što se tiče dugovanja, 
zaključila je Branka Bajić.

U 5 apatinskih apoteka 
zaposleno je ukupno 
13 radnika, od toga 2 
diplomirana farmaceuta i 
11 farmaceutskih tehničara. 
Nakon što “Galenfarm” 
iz Beograda, sa kojim je 
ugovor potpisan, preuzme 
apoteke, iste će bit i 
mnogo bolje opremljene 
i  snabdevene .  Ova j 
ugovor počinje da važi 01. 
novembra tekuće godine, 
a Bajićeva za kraj dodaje 
da, nakon što se dugovanja 
otplate u potpunosti, sledi 
period prihodovanja za 
opštinu Apatin od zakupa 
apoteka.

Jelena Kosanović

bude duplo veći, istakla 
je za 025info Dragana 
Mirković, šef proizvodnje 
u Apatinu, i dodala kako je 
ona zaposlena u ovoj fabrici 
od samog njenog osnivanja 
i prezadovoljna je uslovima 
rada.
- Plate su bolje nego 
u većini drugih fabrika 
slične delatnosti. Uslovi 

za rad su odlični. 
Iskoristila bih priliku 
da pozovem sve 
zainteresovane da se 
prijave i sami se uvere 
u to. Naša adresa je 
Trg oslobođenja 9 i tu 
nas možete posetiti 
svakog radnog dana 
od 6 do 14 sati, rekla 
je Mirkovićeva.

Jelena Kosanović
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POLITIKA

Održane 16. i 17. sednica SO Apatin

U velikoj sali SO Apatin 
održane su 16. i 17. sednica 
Skupštine opštine Apatin. 
I ovoga puta, gledaoci 
025info televizije imali su 
priliku pratiti tok sednica 
u direktnom tv prenosu.  

Na 16. sednici SO Apatin 
odbornici su usvojil i 
odluku o maksiminom 
broju zaposlenih  na 
neodređeno vreme za svaki 
organizacioni oblik u opštini 
Apatin za 2017. godinu. 
Odluku je predložilo 
Opštinsko veće na osnovu 
preporuke nadležnog 
ministarstva, a tiče se 
smanjenja 15 radnih mesta, 
11 u Opštinskoj upravi, 3 u 
JKP-u „Naš dom“ i jedan u 
apatinskoj „Marini“.

Na istoj sednici usvojen je 
i kadrovski plan Opštinske 
uprave i Pravobranilaštva 
opštine Apatin za 2017. 
godinu .  Usvojena je 

izmena i dopuna odluke o 
pravobranilaštvu opštine 
Apatin kako bi se posao 
pravobranioca mogao 
obavljati i u odsustvu 
opštinskog pravobranioca. 
Od tri predloga rešenja, 
usvojeno je da se imenuje 

tročlana komisija koja 
će obavljati  poslove 
p r a v o b r a n i l a š t v a 
u  o d s u s t v u  j av n o g 
pravobranioca. Narednom 
tačkom usvojeno je da 
predsednik komisije bude 
Nika Petrović i preostala 
dva člana Dragan Rastović 
i Nedeljko Vučenović.

Budžet je uvek stavka 
po kojoj bude najviše 
rasprave, a što i ovoga puta 
nije izostalo. Ipak, nakon 
iscrpne rasprave, većinom 
glasova usvojene su druge 
izmene i dopune Odluke o 
budžetu opštine Apatin za 
2017. godinu.

Na 17. sednici SO Apatin 
izglasan je predlog rešenja 
o prenosu zemljišta bez 
naknade sa opštine Apatin 
na Republiku Srbiju-lučko 
područje. Po zakonu, lučka 
područja moraju biti u 
vlasništvu države kako bi 

se dalje ušlo 
u proceduru 
t r a ž e n j a 
o p e r a t e r a . 
T a k o đ e , 
o d b o r n i c i 
s u  i z g l a s a l i 
izmene odluke 
o sprovođenju 
komasacije u 
k a t a s t a r s k o j 
opštini Sonta. 

Na 17. sednici SO usvojene 
su izmene koje se tiču 
kadrovskih rešenja u 
Školskom odboru osnovne 
škole za posebno muzičko 
vaspitanje i obrazovanje 
„Stevan Hristić” Apatin 
i  Nadzornom odboru 

Opšt inskog kulturnog 
centra Apatin.

Većinom glasova izglasana 
je  izmena godišnjeg 
programa poslovanja 
J av n o g  ko m u n a l n o g 
preduzeća „Naš dom“ 
Apatin za 2017 godinu, kao 
i prve izmene posebnog 
programa za korišćenje 
sredstava iz subvencija 
za 2017. godinu, takođe 

i za Javno preduzeće za 
upravl janje putničkim 
pristaništem i marinom 
„Apatin“ Apatin.

U poslednjoj tački razmatran 
je i usvojen izveštaj o 
realizaciji godišnjeg plana 
rada Predškolske ustanove 
„Pčelica“ Apatin za radnu 
2016/2017 godinu, kao i 
na plan rada za školsku 
2017/2018 godinu.

Na 17. sednici SO izglasan je predlog odluke o 
dodeli nagrade „ 24 oktobar“ opštine Apatin za 2017. 
godinu. Odlučeno je da ovogodišnji dobitnici budu: 
,,Melisa farm’’ iz Apatina (oblast privrede),  Goran 
Nesvanulica iz Prigrevice posthumno (oblast sporta), 
KUD ,,Mažoret’’ iz Sonte (oblast kulturno umetničkog 
rada) i iz oblasti humanitarnog rada Ernst Jeger. 

Odbornici su na 17. sednici doneli predlog rešenja o 
razrešenju, kao i o imenovanju novog, člana Školskog 
odbora Osnovne škole „Žarko Zrenjanin“ Apatin, a takođe 
su izglasali i izmene i dopune programa raspolaganja 
zemljišta u javnoj svojini na teritoriji opštine Apatin za 
2017. godinu.
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RAK DOJKE JE IZLEČIV - KONTROLIŠITE SE!

Oktobar je „rozi mesec“ 
posvećem karc inomu 
dojke, odnosno borbi 
protiv ove bolesti. U našoj 
zemlji 2008. godine svaka 
osma žena bolovala je od 
karcinoma dojke, a sada 
svakog dana 13 žena oboli. 
Od tog broja, četiri žene ne 
prežive. 
- Učestalost i smrtnost 
od karcinoma dojke u 
Vojvodini i Srbiji su u 
stalnom porastu. Smrtnost 
je za 35 godina porasla četiri 
puta sa trendom porasta 
od 4.3% goidišnje. U Srbiji 
četiri žene umru svakog 
dana od karcinoma dojke. 
Godišnje oboli oko 4.400 
žena, dok oko 1.600 umre. 
Oko 23.000 žena trenutno 
živi sa karcinomom dojke 
u Srbiji. U Vojvodini se 
godišnje dijagnostikuje oko 
1.200 novih slučajeva, kažu 
u Institutu za onkologiju 
Vojvodine.

Akcije Doma 
zdravlja u Apatinu

Dom zdravlja u Apatinu ima 
samo jednog ginekologa, 
dok privatnih zvanično 
nema. Drugi ginkeolog 
je na specijalizaciji , a 
pacijentkinjama će na usluzi 
biti za nešto više od dve 
godine, kaže Branka Bajić, 
pomoćnik direktora ove 
ustanove i dodaje:

- Samim tim,služba za 
zdravstvenu zaštitu žena je 
dosta opterećena i dosta su 
velike gužve. Ali i pored toga 
uspevamo da organizujemo 
preglede žena i po selima i 
zaista se trudimo da našim 
sugrađankama pružimo 
maksimalno koliko je 
trenutno u našoj moći. 
Povratkom doktora sa 
specijalizacije, rad službe 
biće značajno olakšan i 
poboljšan.

Dr Tatjana Ugarković Trišić 
je sa svojom službom 
radila preglede dojki kod 
žena u Svilojevu. Plan je da 
se ove akcije sprovedu i u 
drugim mestima opštine, 
jer je odziv žena veliki.

- Plan nam je da, pored 
pregleda dojki, radimo i 
ginekološki pregled sa 
analizom Papa testa.  Sada 
tražimo način kako to da 
organizujemo, s obzirom na 
opremu koju posedujemo, 
pogotovo po sel ima. 
Ambulante po selima nisu 
opremljene ginekološkim 
stolicama, ali ja verujem 
da ćemo naći rešenje i za 
to, rekla je Bajićeva. 

Na početku nema 
simptoma

Najveća učestalost raka 
dojke je kod žena starijih 
od 60 godina, gotovo 

polovina obolelih, ali 
poslednjih godina je 
sve veći broj obolelih 
mlađih od 35 godina, 
kaže dr  Radmila 
Maletin, specijalista 
g i n e k o l o g i j e  i 
a k u š e r s t v a  i z 
poliklinika „Novakov i 
sar.“:

- S obzirom na to da 
rak dojke u početnoj 
fazi ne mora davati 
nikakve simptome, 
jako je važno da 
se žena javlja na 
redovne ginekološke 
preglede, kako bi  
njen ginekolog uradio 

palpatorni pregled dojke 
i uputio je na UZ pregled 
dojki  i l i  mamografi ju. 
Žene posle 40 godine 
života treba da budu 
upućene na mamografiju, 
a kontrolni pregledi se 
potom obavljaju već prema 
nalazu. UZ pregled dojki 
treba obavljati već oko 30. 
godine života i kontrole se 
rade jednom godišnje u 
slučajevima kada je nalaz 
uredan. Ovaj pregled je 
potpuno bezbedan i moze 
se češće ponavljati.

Cene pregleda,  ultra zvuka 
i mamografije različite su, 
kada je reč o privatnoj praksi. 
Od papa testa koji može 
da košta 700 dinara, preko 
pregleda i ultra zvuka koji 
su od 2.000 dinara i više, do 
mamografije koja može da 
košta i preko 6.000 dinara. 

Pozitivnim 
razmišljanjem do 

izlečenja
M i r a  M i r k o v i ć  i z 
Petrovaradina nije verovala 
da će se naći u ovoj situaciji, 
ali, kako kaže, loše stvari se 
ne dešavaju samo drugima. 
Simptome je primetila 
godinu dana pre dijagnoze, 
ali im nije pridavala značaj.

- Nikada ne zanemarujte 
šta vam telo govori. Za 
bolest smo krivi samo mi, 

ukoliko ne vodimo dovoljno 
računa. Strah i saveti 
okoline ne bi trebalo da vas 
spreče da odete kod lekara. 
Suočavanje sa bolešću je 
teško, ali ja sam je prihvatila 
kao još jednu prepreku u 
životu, koju sam uspešno 
otklonila“, kaže Mira.

Večiti optimista i veliki 
borac prošla je kroz 
terapije i operaciju, a sada 
kaže da je, što se nje tiče, 
ovu priču završila. 

Simptomi raka 
dojke

Godišnje u Srbiji oboli 4.600 
žena.  Uradite samopregled 
dojki i ustanovite da li 
imate neki od sledećih 
simptoma: 
• čvrsti čvor koji ne boli;
• deo kože dojke ili kože 

ispod pazuha ima 
izmenjen izgled, uvučen 
je ili otečen;

• krvni sudovi na jednoj 
dojci su uočljiviji od onih 
na drugoj dojci;

• bradavica je uvučena;
• osip ili promenjena 

struktura kože na 
bradavici;

• iscedak iz bradavice, 
posebno ako je krvav.

Ukoliko imate neki od ovih 
simptoma, javite se lekaru. 
Rak dojke je najčešći 
maligni tumor i vodeći je 
kada je reč o smrtnosti. 
Ukoliko se otkrije na vreme 
- izlečiv je!

Aleksandra Kekić
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JKP ,,Naš dom’’ uskoro 
bogatije za novo vozilo, auto 

smećar vrednosti blizu 12 
miliona dinara

U Apatinu završena licitacija 
poljoprivrednog zemljišta

Nove česme u Prigrevici 
početak daljih investicija u 

selo
J a v n o  k o m u n a l n o 
preduzeće ,,Naš dom’’ 
Apatin iz namenskih 
sredstava, a koje im 
je obezbedila lokalna 
samouprava, obezbedilo 
je novo vozilo. U pitanju je 
auto smećar čija vrednost 
iznosi oko 11 miliona 
dinara. 

Od Nedeljka Bračike, vd 
direktora ovog preduzeća, 
saznajemo da je ugovor 
potpisan pre nekoliko dana.

- Ugovor je potpisan sa 
firmom ,,Resor’’ iz okoline 
Niša. Javna nabavka je 
raspisana još početkom 
godine, ali došlo je do 
određenih problema zato 
što se jedan od izvođača 
koji nije dobio posao žalio, 

te su nam rokovi 
produženi. Sada su 
konačno stvoreni 
svi potrebni uslovi i 
potpisan je ugovor. 
JKP ,,Naš dom’’ 
ima izuzetno staru 
mehanizaciju. Ova 
mašina puno će 
nam značiti, a želja 
nam je da u skorijoj 
b u d u ć n o s t i 
o b e z b e d i m o 

još jednu mašinu, i to iz 
sopstvenih sredstava, 
istakao je Bračika i zahvalio 
lokalnoj samoupravi na 
izdvojenim novcima iz 
budžeta za kupovinu ovog 
novog vozila.

Bračika ističe da je kvalitet 
usluge prioritet preduzeća 
i da se, u skladu sa tim, 
trude da obezbede što 
bolje uslove za rad. On još 
jednom poziva sve građane 
opštine Apatin, a koji nisu 
izmirili svoja dugovanja 
prema JKP-u ,,Naš dom’’, 
da to učine. Otplata 
na rate, uz određeno 
smanjenje dugova samo 
su neke od olakšica koje 
ovo preduzeće nudi.

Jelena Kosanović

U naseljenom mestu 
Prigrevica postavljene su 
dve nove česme, jedna 
na Trgu heroja, a druga 
na seoskoj pijaci. Ovu 
investiciju realizovala 
je  Mesna zajednica 
Prigrevica, a što je bio deo 
plana i programa investicija 
mesnog samodoprinosa 
od 3 posto, saznajemo od 

Mile Vujaklije, sekretara 
MZ Prigrevica. 

- Ove česmu su samo 
početak svega onoga što 
planiramo da uradimo u 
selu. Česme su u funkciji 
i spojene su na gradski 
vodovod, te je voda potpuno 
ispravna za piće.  Kad krenu 
prvi mrazevi, isključićemo 

Licitacija poljoprivrednog 
zemljišta na teritoriji 
opštine Apatin ove je 
godine imala preko 
600 ponuda. Od Đorđa 
Vignjevića, pomoćnika 
predsednika opštine za 
poljoprivredu, saznajemo 
da je zainteresovanost bila 

velika, a naročito 
za Apatin i Sontu.

- Zainteresovanost 
je  b i la  vel ika , 
m a d a  ć e m o 
preciznije podatke 
imati nakon što 
završimo analizu. 
Sve je proteklo u 
najboljem redu, 

nije bilo nikakvih incidenata. 
Većina poljoprivrednika je 
izašla zadovoljna, mada 
uvek ima i onih koji to 
nisu. Licitacije su takve da 
ko ponudi više novca, taj 
dobija zemlju u zakup. Bilo 
je cena koje su znatno više 
u odnosu na prethodne 
godine, a bilo je i zakupa po 
početnim cenama, rekao 
je Vignjević i dodao da, 
iako su ove godine usitnili 
nadmetanja, kako bi pomogli 
manjim poljoprivrednim 
proizvođačima, opet su na 
kraju najviše ponude dobile 
zemlju u zakup.

J. Kosanović

ih, pa ponovo pustiti u rad na 
proleće, istakao je Vujaklija 
i dodao da se do kraja ove 
godine treba realizovati još 
investicija. 

-  K r e ć e m o  s a 
rekonstrukcijom trotoara 
ispred domaćinstava gde 
je to najneophodnije, a 
radiće se i nova staza na 

groblju. Zamena azbestno-
cementnih cevi u jednom 
delu Prigrevice takođe 
je u ovogodišnjem planu 
mesnog samodoprinosa, 
dok će nekoliko preostalih 
ulica biti završene u 
narednoj godini kako 
bi komplet mreža bila 
zamenjena. Imamo gotov 
projekat za rekonstrukciju 
glavne ulice u selu, čija 
vrednost iznosi 2,3 milona 
dinara. Cilj nam je da sa 
tim projektom uđemo u 
plan za 2018. godinu kako 
bismo i taj projekat što 
pre realizovali, rekao je za 
025info Mile Vujaklija.

Jelena Kosanović
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DRUŠTVO

KUD ,,Mažoret’’ osnovao 
sekciju u Apatinu

A „Törekvés” 
labdarúgócsapat elégedett 

az idény eredményeivel

KUD ,,Mažoret’’ iz Sonte 
g o d i n a m a  u n a z a d 
predstavlja našu općinu u 
najljepšem svjetlu, ne samo 
u zemlji i regionu, već i u 
cijeloj Evropi. Nedavno su 
nas obradovale i sa zlatnom 
medaljom koju su donijele 
sa Evropskog prvenstva 
održanog u Sloveni j i . 
Dosadašnja praksa je bila 
takva da su članice KUD-a 
,,Mažoret’’ bile isključivo 
djevojčice iz Sonte i 
nekoliko njih ih Svilojeva, 
ali ove godine, zbog 
velike zainteresiranosti, 
ovo društvo je odlučilo 
da osniva sekciju i u 
Apatinu. Prvi sastanak sa 
zainteresiranim roditeljima 
i djecom održan je u 
Višenamenskoj sali OŠ 
,,Žarko Zrenjanin’’. Ovom 
sastanku prisustvovalo 
je 15-tak djevojčica 
iz Apatina sa svojim 
roditeljima, a na njemu 
su od Adama Vidakovića, 
osnivača i predsjednika 
KUD-a ,,Mažoret’’ mogle 
doznati nešto više o 
samom društvu. Sastanku 
su prisustvovale i trener 
mažoretkinja, Valentina 

Zvonar, kao i nekoliko 
djevojčica i jedna starija 
vodilja, a koje su im 
d e m o n s t r i r a l e  k a ko 
izgleda mažoret ples. Na 
kraju, buduće apatinske 
mažoretkinje su dobile 
palice i pokazani su im neki 
osnovni koraci mažoret 
plesa.

- U dogovoru sa OŠ ,,Žarko 
Zrenjanin’’ odlučili smo da 
osnujemo sekciju KUD-a 
,,Mažoret’’ i u Apatinu. 
Svaka sportska aktivnost, 
pa tako i ova naša, dobra 
je i zdrava za razvoj djeteta. 
Osim toga, biti dio mažoret 
grupe dobro je i iz drugih 
razloga:  popularnost , 
stjecanje novih prijateljstava 
i putovanja. Za ovih 11 
godina, koliko postojimo, 
obišli smo cijelu Evropu. 
Posjetili smo Francusku, 
Italiju, Austriju, Češku, 
Rumuniju, Mađarsku, kao i 
sve zemlje ex Jugoslavije, 
os im Makedon i je ,  s 
ponosom ističe Vidaković.

Adam Vidaković došao 
je na ideju da osnuje 
mažoret klub u Apatinu, 
jer su, prema njegovim 

Ezen a hétvégén fejeződik 
az őszi idény a Községközi 
liga második osztályában. A 
bajnokság kezdetén történt 
változások avezetőségben, 
valamint a játékosok 
c s e r é i n e k  e l l e n é r e , 
a szi lágyi  „Törekvés” 
csapata elégedett az őszi 
idény eredményeivel .
Az új vezetőség már az 
indulástól  nagy lépéseket 
tett afaluban a labdarúgás 
népszerűsítéséért azzal 
a határozatukkal, hogy 
a szilágyi f iataloknak 
esélyt kell adni. A csapat 
eredménye bebizonyította, 
hogy nem volt hiba a nekik 
szánt bizalom, és a tavaszi 
fordulóra még jobb játékot 
remélnek.Az elmult őszi 
idény hat mérkőzése közül 
három győzelemmel , 

kettő vereséggel és egy 
döntettlennell végződött. A 
csapat a vereségek  ellenére 
is 10 pontal a ranglista 
első felében szerepel.A 
hétvégén végződő őszi 
idény utolsó mérkőzésén a 
házigazda „Törekvés” fogja 
vendégül látni az  „OFK 
Metalac”  csapatát aki a 
ranglista várható győztese. 
A  labdarúgás kedvelőinek 
igazi édesség lesz ez a 
mérkőzés, amely vasárnap 
16,30 órakkor  kezdődik. 
Ezen a  mérkőzésen 
a  h á z i g a z d á k n a k 
lehetőségük lesz arra, 
hogy bebizonyítsák, az 
őszi tel jesítményük a 
kiválló csapatkombináció 
eredménye.

Szerző: Miodrag Baćanov
Fordította: Ibojka Guzsvány

predviđanjima, prognoze 
takve da se za 6 do 7 
godina društvo neće moći 
održati u Sonti.

- Nažalost, problem u 
Sonti, kao i u svim selima 
naše zemlje je taj da ima 
sve manje stanovnika, 
samim tim i djece. Zato 
sam i došao na ideju da 
osnujem grupu u Apatinu. 
Ipak, u pitanju je općina, a 
već za dvije godine, ukoliko 
oformimo grupu, i Apatinke 
nas mogu predstavljati 
na evropskom prvenstvu, 
rekao je Adam Vidaković.

15 zainteresiranih djevojčica 
u Apatinu za prvi sastanak 
je zadovoljavajući broj, 
kažu u KUD-u ,,Mažoret’’, 
ali isto tako izražavaju nadu 

da će se taj broj i povećati. 
Da bi se mogle natjecati, 
potrebno je oformiti 
grupu od 17 mažoretkinja 
i to u tri kategorije, te iz 
ovog društva još jednom 
pozivaju sve zainteresirane 
djevojčice iz Apatina, 
uzrasta između 5 i 14 
godina, da im se priključe. 
Treninzi u Apatinu, za 
početak će se održavati 
dva puta tjedno, a svi 
koji žele da postanu dio 
mažoret grupe u našem 
gradu mogu se informirati 
ili obratiti društvu putem 
njihove facebook stranice 
,,Mažoretkinje Sonte’’.

Jelena Kosanović
Text prevela: Dragana 

Zlatar Silađev
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Počeli radovi na izgradnji jaslica

Simboličnim polaganjem 
k a m e n a  t e m e l j c a 
u  d vo r i š t u  o b j e k t a 
,,Bubamara’’ PU ,,Pčelica’’ 

u Bloku 112, započeli 
su radovi na izgradnji 
dugoočekivanih jaslica.

Svečanom otvaranju radova 
prisustvovali su predstavnici 
loka lne  samouprave , 
zaposleni u PU ,,Pčelica’’, 

deca iz ovog objekta, kao i 
veliki broj naših sugrađana. 
Investicija je vredna 37 
miliona dinara, a rok za 

završetak jaslica je 150 
dana. Izvođač radova je 
Standard invest group d.o.o. 
iz Beograda.

Biljana Mandić, direktorka 
PU ,,Pčelica’’ za 025info je 
istakla da će izgradnjom 

jaslica njihova 
ustanova sada 
m o ć i  p r u ž i t i 
j o š  j e d n u 
važnu uslugu 
roditel j ima,  a 
kojima je smeštaj 
dece starost i 
od 6 meseci 
do 3 godine, 
neophodan. 

-  Os im nove 
u s l u g e  k o j u 
ć e m o  p r u ž i t i 
on ima ko j ima 
je to potrebno, 
izgradnja jaslica 
znači  i  nova 

zaposlenja .  I zuzetno 

smo zahvalni lokalnoj 
s a m o u p r a v i ,  n a š e m 
osnivaču opštini Apatin. 
Zahvaljujemo Ministarstvu 
privrede, kao i svim drugim 
ljudima koji su želeli i na bilo 
koji drugi način doprineli da 
danas započne izgradnja 
jaslica. Mi ćemo se truditi 
da pružimo logističku i 
svu drugu vrstu podrške 
da se ovo izvede do kraja 
i da za nekoliko meseci 

slavimo otvaranje, rekla je 
Mandićeva.

Dubravka Korać, zamenica 
predsednika opštine, nije 
krila zadovoljstvo što će, 
nakon punih 37 godina 
jasl ice konačno bit i 
izgrađene. 

- Za 150 dana opština Apatin 
dobija svoje prve jaslice i 
izuzetno mi je zadovoljstvo 
što  sam danas ovde. 
Vrednost investicije iznosi 
37 miliona dinara. Opština 
Apatin učestvovala je sa 
20 miliona iz sredstava 
Mesnog samodoprinosa, 
dok smo 17 miliona 
obezbedili od Ministarstva 
privrede RS kroz projekat 
,,Gradimo zajedno’’, a za 
koji je zaslužna kancelarija 
za lokalni ekonomski 
razvoj, rekla je Koraćeva 
i dodala da će jaslice 
biti površine 600 metara 
kvadratnih, imaće 4 jaslene 
sobe, zasebnu kuhinju, 
prostorije za vaspitače i 
višenamensku salu.

Jelena Kosanović
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Renoviran košarkaški teren 
kod vodotornja - ispunjeno 

dato obećanje

Obezbeđena sredstva za 
asfaltiranje ulice Petefi 
Šandora, saznajemo od 

Jevte Milojevića

Prva sedmica oktobra 
meseca u Apatinu je 
bila u znaku , ,Dečije 
nedelje’’. U okviru ove 
manifestacije Učeničkom 
parlamentu OŠ ,,Žarko 
Zrenjanin’’ organizovan 
je prijem u zgradi SO 
Apatin. Podsećanja radi, 
učenike je tada ugostila 
Dubravka Korać, zamenica 
predsednika opštine, Marko 
Đumić, sekretar SO Apatin, 
i Milana Srdić, koordinator 
kancelarije za mlade. Od 
Koraćeve su mogli da čuju 
kada je nastao i gde prvi 
parlament u svetu, kako 
funkcioniše parlamentarni 
sistem u Srbiji, a naposletku 
i u samoj opštini Apatin. 
Takođe, učenici su imali 
priliku da postave pitanja. 
Svoju priliku iskoristio je 
i jedan od učenika, Filip 

Trišić, a koji je postavio 
pitanje da li i kada će 
biti renoviran košarkaški 
teren između ulica Đure 
Đakovića i Đure Salaja (kod 
vodotornja). Zamenica 
predsednika opšt ine 
obećala mu je tada da će 
teren biti renoviran iduće 
sedmice, a nakon toga i 
ispunila svoje obećanje.

Konstrukcije koševa su 
ofarbane, table i obručevi 
zamenjeni  novim,  a 
iscrtane su i nove linije 
na terenu. Predstavnici 
Učeničkog parlamenta tim 
povodom su ponovo imali 
sastanak sa zamenicom 
predsednika opštine Apatin 
i koordinatorkom KZM, te 
izrazili zadovoljstvo što je 
obećanje ispunjeno.

Jelena  Kosanović

Nakon što je završena prva 
faza rekonstrukcije ulice 
Petefi Šandora, na mestu 
nekadašnje pijace, uskoro 
nas očekuje i asfaltiranje 
i s t e .  O d  J e v t e 
Milojevića, pomoćnika 
predsednika opštine 
z a  i n v e s t i c i j e 
saznajemo da je javna 
nabavka završena i 
da će asfaltiranje biti 
izvršeno najkasnije do 
polovine novembra 
meseca tekuće godine.

- U proceduri  je 
projekat za drugi deo 
ulice i nadam se da će 
već u aprilu 2018. i to biti 
završeno. Ono što ćemo još 
da uradimo do kraja godine 
u ulici Petefi Šandora, to 
je ozelenjavanje. Trava je 
već posađena, a ono što 
će naknadno biti urađeno, 
jeste sadnja 24 japanska 
bagrema. Iako nismo bili 
sigurni da će Voj put uspeti 
pred kraj godine odvojiti 
vreme za nas, oni su ipak 
prihvatili našu ponudu, te će 
u drugoj polovini novembra 
cesta biti asfaltirana, rekao 
je Milojević i zahvalio svim 
sugrađanima, naročito 
onima koji žive u pomenutoj 
ulici, na razumevanju.

Investicija ovih radova 
iznosi 5,5 miliona dinara, 

a sredstva su izdvojena iz 
budžeta opštine Apatin. 
U pitanju je oko 1.000 m2 
puta.

- Važno je da napomenem 
da je prvobitni projekat 
rekonstrukcije ulice Petefi 
Šandora, a koji nam je 
ostao u nasledstvu od 
prethodne vlasti, trebalo 
da košta 42 miliona dinara. 
S obzirom na to da smo mi 
na prvu polovinu istog 
potrošili 15 miliona , a 
pod pretWpostavkom da 
nastavimo u istom smeru, 
mogli bismo uštedeti punih 
10 miliona dinara. Ovo je 
još jedan dokaz korektnog i 
domaćinskog odnosa nove 
lokalne samouprave prema 
budžetu građana opštine 
Apatin, istakao je Jevto 
Milojević.

Jelena Kosanović
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POMENI I OGLASI

Idući broj 025info nedeljnika 
biće u prodaji 09. novembra 
2017. godine. Vaše pomene i 
male oglase možete dostaviti 
najkasnije do 06. novembra, 
do 12 sati, na adresu Petefi 

Šandora 57, Apatin.

Telefon za informacije:
025/ 779 - 706

POMENI I OGLASI Dvogodišnji pomen našoj voljenoj

Uvek si u našim mislima. Ljubav i seћćanje na 
tebe neće nikada umreti. Ostaćeš naša ljubav, 

snaga i ponos. Mila, neka Te anđeli čuvaju.
Tvoji najmiliji

Jeleni Erdeljan
rođ. Tepavac

profesoru flaute
21.03.1975. - 20.10.2015.

 

Oni koje si volela
Pavle, Alek, Sandra i Stevo

Treća godina bez Tebe... Ti jedina si uteha naša, svetlost koja 
sija istim žarom...

Trogodišnji pomen

Gordana Kuruc
2014. - 2017.

 DOO DRUMSKI I REČNI TERMINAL 
,,APATIN’’

Matični broj: 08824185
PIB: 103573472

Ulica Dimitrija Tucovića 129, Apatin

RADNO MESTO:
4 RADNIKA KONTROLE ULAZA I IZLAZA

Kontakt telefon: 025/ 77 32 87

POSLOVNI OGLAS

Prodajem dvosoban, sređen stan u centru Apatina 
površine 63m2. Cena po dogovoru.

Kontakt telefon: 064/ 03 40 227

Prodajem 18- nedeljne koke nosilje sa dostavom na 
kućnu adresu.

Kontakt telefon: 063/ 24 07 38

Veoma povoljno prodajem pet kaljavih peći. 
Kontakt telefon: 065/25 02 960

Na prodaju bunda od prave kože sa krznom. 
Izuzetno topla i elegantna. 

Kontakt telefon: 062/ 47 65 78

Prodajem cement, kreč, krovnu foliju i staru ciglu.
Kontakt telefon: 063/ 19 34 929
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OPŠTINA APATIN

UREĐENA GRADSKA

PLAŽA

NOVI SPORTSKI TERENI U54. APATINSKE

APATINSKOJ GIMNAZIJIRIBARSKE VEČERI

POČETAK
IZGRADNJE

JASLICA

- REKONSTRUKCIJA 
ULICE PETEFI 
ŠANDORA

- PROŠIRENJE I 
REKONSTRUKCIJA 
ATMOSFERSKE 
KANALIZACIJE

- ZAMENA 
CEMENTNO - 
AZBESTNIH CEVI

- REKONSTRUKCIJA 
TROTOARA I 
KOLSKIH ULAZA

2017.
GODINA 

PREKRETNICA 
ZA OPŠTINU 

APATIN

NOVA RADNA MESTA
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Rad Apatinca Milana Zulića 
prikazan u preko 10 zemalja 

širom sveta

U galeriji Meander 
postavljena izložba povodom 

Dana opštine Apatin
Ova godina jedna je od 
najplodnijih za Apatinca 
Milana Zulića, kako u 
stvaralačkom tako i 
u izložbenom smislu, 
a posebno za njegov 
animirani rad “Krug života”. 

Ovaj rad selektovan je od 
strane međunarodnog 
žirija na mnogim svetskim 
izložbama i festivalima. 
Pored selekcije u Indiji, gde 
je prikazan u dve različite 
države, videla ga je i publika 
u Grčkoj, Portugaliji, zatim 
u Francuskoj u četiri grada 
na dva različita festivala. 
Takođe, animirani rad 
,,Krug života’’ prikazan je i u 
Brazilu, videla ga je publika 
u Rusiji i u Engleskoj.

U Zagrebu je isti rad 
pr ikazan po poz ivu 
britanskog selektora i 
kritičara Nila Janga, a 
koji ga je uvrstio u 20 
najboljih međunarodnih 
ostvarenja 2016. godine. 
Posle Zagreba, premijerno 
je prikazan na AVI festu u 
Podgorici gde je dobio 
nagradu žirija, a videla 
ga je i publika Beograda 
n a  A l t e r n a t i v a m a  i 
publika Novog Sada na 
“Videomedeji” i u sklopu 
“Shortz” festivala održanog 

na novosadskoj Akademiji 
umetnosti.

Pored svih ovih gradova, 
Zulićev rad prošao je i 
selekciju međunarodne 
izložbe “Medrar” i pojavio 

s e  u  K a i r u , 
glavnom gradu 
Egipta, a ubrzo 
zatim i u selekciji 
izložbe “Proceso” 
u Čileu zajedno 
sa selektovanim 
radovima umetnika 
iz Evrope, Azije i 
Amerike. Jedan 
od velikih uspeha 

ove godine je i izložba 
“Retransmision” koja je 
prikazana u 8 meksičkih 
gradova, a uskoro stižu i 
rezultati žirija iz Buenos 
Airesa i Tokija. 

- Tema rada ,,Krug života’’ 
je stara bakina čipka koju 
sam petlju po petlju parao 
i svaki oparani deo čipke 
skenirao kako bih kasnije 
sve te petlje digitalno 
pokrenuo u jedan niz i tako 
ponovo ispleo čipku, ali ovaj 
put novom savremenom 
tehnologijom. To je i priča 
o kreativnom kontaktu sa 
precima, ali i o životnom 
krugu svakog ponaosob. I 
to jeste univerzalna priča 

U galeriji  “Meander”, 
povodom Dana opštine 
Apatin,  24.  oktobra, 
otvorena je izložba radova 
likovnih stvaralaca opštine 
Apatin. Pravo da učestvuju 
stekli  su svi l ikovni 
stvaraoci sa teritorije 
opštine, amateri i umetnici 
sa profesionalnim zvanjem, 
slikari, vajari, grafičari i 
fotografi. 

Izložbu je otvorila Jovana 
Momčilović, diplomirani 
vajar, i tom prilikom s 
ponosom istakla da je 
izloženo 30 autorskih 
radova. 

- Veliko nam je zadovoljstvo 
što su motivi i tehnike 
pristiglih radova različiti, 
tako da imamo pejzaže, 
mrtvu prirodu, figuracije, 
apstrakcije, tu je zastupljena 

i kombinovana tehnika, ulje 
na platnu, akril na platnu, 
a ove godine imamo i tri 
skulpture.     

Na ovogodišnjoj izložbi 
učestvuju: Laslo Berko, 
Dušanka Beba Veljković, 
Mћilica Vukosav, Mirjana 
Grubačević, Bara Dobraš, 
Radojka Dobrijević, Dalibor 
Dragović, Dragan Dražić, 
Radomir Drča, Bil jana 
Duraković, Katarina Jevtić, 
Stanko Jevtić, Aleksandar 
Kabok, Mirjana Korać, 
Aleksandra Lung, Izabela 
Mašić, Zoran Medić, Mišo 
Mirić, Jovana Momčilović, 
Đoka Mudrinić, Ljiljana 
Šandorov Nerlović, Radmila 
Savčić, Tina Trkulja, Marija 
Ćopić, Ladislav Stanišić, 
Aranka Horvat, Dinko Čulina, 
Zoran Čulina i Nebojša 
Šćekić.

Izložba radova likovnih 
stvaralaca povodom 
Dana opštine Apatin 
u galeriji Meander će 
biti postavljena do 10. 
novembra.  

Marko Lončar

svih nas i kao takva bliska 
je i prepoznata širom sveta, 
rekao je Zulić za 025info. 
Pored ovog rada, Milan Zulić 
koristi čipku i u klasičnom 
slikarskom mediju na platnu, 
istražujući i kombinujući je 
sa portretima i figurama, a 
trenutno radi na novom 
ciklusu koji je nastavak 
njegovog kontinuiranog 

umetničkog putovanja. 
U pitanju je odnos svetla i 
stvaranja života. Datume 
novih izložbi i detalje o 
najnovi jem Zul ićevom 
ciklusu koji tek čeka svoju 
premijeru saznaćemo, 
p r e m a  u m e t n i kov i m 
reč ima,  vr lo  uskoro . 
  

Jelena Kosanović
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22. “Dunavski polumaraton”

Aplauzi za pobednike i 
Borbelja

Kajak klub “Panonija”

Nova oprema za nove titule

SPORT

Ovogodišnji 22. “Dunavski 
polumaraton”  je  po 
masovnosti i kvalitetu 
nadmašio sve dosadašnje 
i definitivno upisao Apatin 
u svetsku mapu najvažnijih 
atletskih dešavanja. Ono što 
je organizator, AK Apatin uz 
podršku SO Apatin i brojnih 
sponzora, ove godine uradio 
teško da se može ponoviti. 
To nije bila trka, takmičenje, 
to je bio spektakl, festival 
mladosti i sporta. Pre starta 
atmosferu su “zagrevali” 
muzički orkestri, di džejevi 
i nezaobilazne sonćanske 
mažoretkinje.  Ove godine 
su održane tri trke, i sve su 
po masovnosti prevazišle 
očekivanja. Nakon što je 
Nika Petrović, zamenik 
predsednika SO Apatin, 
dala znak za start, iz Banje 
Junaković u glavnoj 
polumaratonskoj  trci 
je startovalo rekordnih 
6 9 2  t a k m i č a r a .  U 
m e đ u v r e m e n u  j e  u 
“Minakva trci zdravlja” na 
pet kilometara startovalo  
preko 200 atletičara i 
rekreativaca. Po prvi put, 
u saradnji sa Crvenim 
krstom Apatin, je održana 
dečija trka “Za srećnije 
detinjstvo” na 400 metara, 
a prvi su kroz cilj prošli 
talentovani prigrevački 
atletičari  Jovana Čović u 
ženskoj i Branislav Tadić 
u muškoj konkurenciji . 
U očekivanju pobednika 
glavne trke završena je i trka 
na 5000 metara a pobedili 

su  Mikloš  Bruner iz Kule 
u muškoj, i Adel Tandi 
u ženskoj konkurenciji. 
Kako se bližio dolazak 
prvih učesnika glavne trke 
raslo je i nestrpljenje svih 
prisutnih na cilju. Od 692 
takmičara sa starta, trku 
je završilo 507, a najbrži 
su bili Slovenac Sebastijan 
Puš ( 1.14.32) u muškoj, i 

Nora Trklja iz beogradske 
“Crvene zvezde” (1.24.50) u 
ženskoj konkurenciji. Veliki 
aplauz na cilju je dobio 
i Apatinac Đuro Borbelj 
osvajanjem drugog mesta. 
Ovogodišnja trka je donela 
niz zanimljivih detalja,pa 
će tako ostati zabeleženo 
da su najstariji učesnici 
trke bili Mirko Kopunović 
(91), Vlada Stevanović 
(83) i Miloš Antonić (81), 
dok je desetogodišnji 
Mateja Jovanović  istrčao 
kompletnu deonicu od 21 
kilometar.

M.Baćanov

Kajakaška sezona je 
završena, ali u  Kajak klubu 
„Panonija“ kao da nema 
pauze, a sve aktivnosti su 
već usmerene ka narednoj 
takmičarskoj godini. U sve 
te aktivnosti se uklopila i 
nabavka nove opreme . 
Uz podršku sponzora koji 

su prepoznali perspektivu 
ovog sporta u Apatinu, 
nabavljena su tri nova 
plovila, kajak jednosed 
i dva mini kajaka koji uz 
nabavku kompleta vesala 
zaokružuju ovogodišnje 
ulaganje od oko 3.000 
evra.  Na ovaj  način 
klub bogate tradici je 
od preko šest decenija 
postojanja priprema zdravu 
konstrukciju za početak 
naredne sezone kad se 
očekuju još bolji rezultati. 
Po  reč ima Dragana 
Popovića, sekretara kluba, 
ova nabavka je nastavak 
aktivnosti iz prošle godine 
kada su  s redstv ima 
sponzora nabavljeni jedan 
kajak i nekoliko vesala, a 
nikako nije zanemarljiva 
n i  p o m o ć  l o k a l n e 
samouprave koji su pratili 
redovne troškove kluba. 

Kad se zaokruži period 
od dve godine u hangar 
kluba je ušla nova oprema 
vredna preko 5.000 evra. 
Problem svih klubova 
u malim sredinama je 
izražen i u „Panoniji“. Mladi 
perspektivni takmičari 
odlaze na školovanje u veće 

gradove i upravo tamo u 
drugim klubovima realizuju 
sve naučeno u Apatinu. 
Zato u klubu već godinama 
organizuju školu kajaka i na 
taj način u novu takmičarsku 
sezonu kreću sa novom 
ekipom. Trenutno u klubu 
su dva „bisera“ kajak kanu 
sporta u Srbiji, Andrej Njari 
i Blanka Barat koji imaju 
potencijal za vrhunske 
rezultate ali na tom putu 
je  isprečen problem 
nedostatka finansija ovog 
lepog ali skupog sporta. Uz 
njih dvoje, klub za narednu 
takmičarsku sezonu računa 
na još tridesetak mlađih 
takmičara koj i  svoj im 
zalaganjem  na treninzima  
potvrđuju da će ovaj sport 
Apatinu i dalje donositi 
medalje i titule.

Miodrag Baćanov
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11. Memorijal “Miroslav Smiljanić Crv”

Pehar ostao u Apatinu

Kuglaši lideri, stiže Banat

Fudbalska hronika

Dobre igre na kraju sezone

RK Apatin – Crvena zvezda  26:24

Pala Zvezda kraj Dunava

SPORT

U zal ivu iza Marine, 
Ud r u ž e n j e  s p o r t s k i h 
ribolovaca “Bucov” je po 
jedanaesti put organizovalo 
Memorijal “ Miroslav 
Smiljanić Crv”, u znak 
sećanja na nekadašnjeg 
predsednika udruženja, 
velikog prijatelja ribolova 
i ribolovaca, i idejnog 
pokretača ideje izgradnje 
Doma sportova na vodi u 
kojem sada ribolovci imaju 
svoje prostorije.  

Najviše uspeha su imali 
domaći takmičari kojima 
su pripala dva prva mesta 
u generalnom plasmanu. 
Pobedio je Milorad Blanuša 
ispred klupskog kolege 
Milana Ćopića, dok je treći 

bio Goran Ilić, član USR 
“Karaš” Odžaci. Takmičenje 
je održano po sektorima, 
a pobednik Blanuša je u 
sektoru B ulovio ubedljivo 
najviše ribe – 3860 grama. 
U tom sektoru se nadmetao 
i gost iz Mađarske, svetski 
prvak u sportskom ribolovu 
Đerđ Varga, koji je redovan 
učesnik ovog memorijala. 
- Osnovni cilj je okupljanje 
p r i j a t e l j a  M i ro s l a v a 
Smiljanića, jer na ovaj način 
čuvamo uspomenu na 
njega i njegove zasluge u 
razvoju sportskog ribolova, 
ne samo u Apatinu već 
i mnogo šire, istakao je 
Milan Ćopić predsednik 
USR “Bucov”.

M.B.

Z n a č a j n a  p o b e d a 
rukometaša „Apatina“ i 
potvrda na delu da je trener 
Saša Babić na dobrom putu 
da od ovog  perspektivnog  
tima stvori ekipu za respekt. 
Utakmica je najavljivana 
kao derbi ove polusezone, 
i na osnovu svega viđenog 
opravdan je taj epitet. Sem 
jednog trenutka kad su gosti 
bili u vođstvu na početku 
utakmice (2:1), Apatinci su 

bili dominantniji tim i na kraju 
zasluženo naneli prvi poraz 
lideru.  Od sredine prvog 
poluvremena Apatinci su 
čvrstom odbranom, brzim 
i  preciznim kontrama 
ostvarili značajniju prednost 
i prvo poluvreme rešili sa 
5 golova plusa. Mora se 
priznati da i u tom periodu 
iskusan tim iz Mokrina nije 
imao podređenu ulogu, ali 

nije mogao puno ni da učini 
protiv razigranog domaćina. 
Kako se bližio kraj utakmice 
gosti su polako smanjivali 
razliku i na dva minuta 
pre kraja prišli na za njih 
dostižnih dva gola. Tad 
se pokazalo zašto je Saša 
Babić u Apatinu. Osetio je 
pravi trenutak kad treba 
motivisati tim pa su na kraju 
bodovi ostali kod kuće. 
Veći aplauz od rukometaša 

dobili su poletarci, mali 
polaznici besplatne školice 
rukometa RK Apatin koji su 
na poluvremenu odigrali 
svoju prvu utakmicu u životu 
i pokazali zavidan talenat 
za njihov uzrast. Iz kluba 
pozivaju sve mališane koji 
žele da treniraju rukomet 
da im se priključe.

M.Baćanov

Iako su na utakmicu 
u Golubince ot išl i  u 
okrnjenom sastavu i bez 
rezervi, kuglaši Apatina su 
uspeli da ostvare značajnu 
pobedu čime su preuzeli 
čelnu poziciju na tabeli Prve 
lige. U  utakmici neizvesnoj 
do samog kraja najveći 
posao su odradili igrači u 
prva tri para pa su Strahinja 
Jova n i ć ,  A l e k s a n d a r 
Stojšić i Mile Vuletić već 
na polovini meča ostvarili 
vodjstvo od 3:0 za svoj tim 
što je donelo psihološku 
prednost do kraja utakmice. 
Ovog vikenda Apatinci 

dočekuju u derbiju kola 
uvek neugodni Banat pa 
iz kluba pozivaju ljubitelje 
sporta da u nedelju 
29.oktobra dodju na kuglanu 
Junaković i navijanjem 
pomognu Apat inc ima 
na putu do pobede. 
Utakmica počinje u 16 sati. 
U drugoj vojvođanskoj 
ligi kuglaši Junakovića 
su na gostovanju u 
Feketiću pobedili domaći 
Jadran rezultatom 6:2, a 
kuglašice Apatina su u 
okviru Superlige poražene 
u Zrenjaninu od Kristala 
rezultatom 3:5.

Pobedom nad ekipom 
Dunava iz Novih Banovaca 
u 10. kolu prvenstva 
Srpske lige, fudbaleri 
prigrevačkog Bratstva su 
nizom od tri uzastopne 
pobede napravili najbolju 
uvertiru pred najteže 
gostovanje ove jeseni, do 
sada najubedljivijem timu 
lige Bečeju. – Ovo je za 
nas utakmica kao i svaka 
druga. U Bečej odlazimo 
bez posebne tenzije, 
znamo jedni druge a 
raduje što ovog trenutka u 
našem pogonu imamo 19 
igrača jednakih kvaliteta 
i spremnosti, ističe pred  
utakmicu jeseni trener 

Života Gavrilović. Fudbaleri  
OFK Mladosti su odigrali 
2:2 sa Potisjem mada su 
po prikazanom zaslužili sva 
tri boda.  Zorić i Jano su u 
prvom poluvremenu načeli 
goste, da bi izjednačenje 
stiglo retko viđenim golom 
pre samog kraja utakmice. U 
nižim stepenima takmičenja 
Kupusinci su iznenadili 
domaćine u Kljajićevu (3:0), 
a Sonćani su se raspucali 
pred sam kraj sezone protiv 
Kule (8:2). Ovog vikenda 
fudbalski  dogadjaj  u 
opštini je derbi u Svilojevu. 
Terekveš  u  nedel ju 
dočekuje prvoplasirani OFK 
Metalac:
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